
 

 

  Referat fra styremøte i Grytelva hytteforening  

Dato: Onsdag 08.11.2023  

Sted: Hos Guri Hafsten Aalerud, Leangjordet 40, Asker 
Tilstede: Knut OlavFuruseth ( leder), Eli Nysæther, Astrid Løken Nordgård 
( referent) , Guri Hafsten Aalerud 
På Teams: Kaja Grønning  

Agenda: 
* økonomi 

* skiløyper 
* sommerruter 
* fiskeriforeningen 
* hytteforeningens hjemmeside 

Økonomi:  

a) Utgift ca. 6000 for turskilt fra Asker Produkt. 

b) Vi kan ikke benytte VIPPS til innbetaling av kontigenter, da banken tar 
gebyr.  

Skiløyper:  

Tonby kjører øvre rund løype  fra Tråenvasslia som tidligere- med samme 
avtale Kr. 15000.- Dag Levi kan kjøre nedre løype for kr.20000.-. Styret 
aksepterer dette da vi mener prisen ikke er urimelig og har likviditet.  Vi 
sender informasjon om økning i utgifter til løypekjøring som et tillegg til 
tidligere innsendt søknad om støtte til Sigdal Kommune.     
          Ansvar: Kaja 

Sommerruter: 

a) Fortsetter planlegging av «Elddalen rundt»: Grunneiere er forespurt, 
ikke mottatt svar enda. Det er utført re-merking av stien fra Grunntjønn- 
Steinsfjellet- Minneskleivsetra-over Langseterfjell. Takk for 
dugnadsinnsats! 

b) Det er foreslått å legge gangbane eller lignende på svært våte 
myrområder på deler av sommerruten fra Tråenvasslia til Gaulsetra. 
Uformell henvendelse er sendt til Forvaltningsstyret. Følges opp.  

          Ansvar: Astrid 

 



 

 

Fiskeforeningen:  Hytteforeningens representant i fiskeforeningen Egil 
Olaussen har skrevet et langt, informativt  innlegg på Facebook siden vår 
om pågående fiskebiologiske undersøkelser. 

Hjemmesiden- grytelvahytteforening,no: Dialog med leverandøren PRO 
ISP fortsetter.         Ansvar:  Eli  

Styrets endringer fra siste årsmøte er nå registrert Brønnøysundregistrene 

Neste møte: 18. januar 2024 

 

Kolsås 09.11.2023 

Astrid Løken Nordgård  (sekretær) 

 

 

 

 

 
 


